
Protokół nr XXXVII/2021  

z  Sesji Rady Gminy Iłowo – Osada 

28 Października 2021r. 

 

XXXVII  Sesja Rady Gminy Iłowo – Osada została przeprowadzona w dniu 28 października 

2021 r. w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie – Osadzie pod 

przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresy Świątkowskiej. 

 

Obrady rozpoczęto 28 października 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego 

samego dnia. 

 

Ustawowy skład Rady wynosi - 15 radnych, w sesji - zgodnie z załączoną listą obecności - 

uczestniczyło 13 radnych. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

Pan Sebastian Cichocki -  Wójt Gminy Iłowo-Osada 

Pani Mirosława Tyszko -  Sekretarz Gminy Iłowo-Osada   

Pani Teresa Wiecińska – Skarbnik Gminy 

Pani Ewa Pawlicka – podinspektor ds. wymiaru podatków i opłat 

Pani Agnieszka Struzik -  podinspektor ds. księgowości podatkowej 

 

Przebieg sesji  

 

Pkt. 1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska, która powitała 

radnych, zaproszonych gości, pracowników  urzędu  gminy oraz wszystkich, którzy oglądają 

sesję za pośrednictwem mediów. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 

ustawowy skład radnych wynosi – 15 tu radnych, obecnych na sesji – 13- tu radnych zgodnie 

 z załączoną listą obecności i stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przewodnicząca Rady odczytała informację dotyczącą transmisji obrad Rady.  

(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. 2  

Przyjęcie porządku obrad. 

   Przewodnicząca Rady Gminy pani Teresa Świątkowska   zwróciła się do radnych z pytaniem,  

czy są jakieś propozycje dotyczące zmiany  w porządku obrad? Zmian nikt nie zgłosił więc 

przewodnicząca Rady Gminy  zapytała radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad?  ,,Za” 

przyjęciem porządku obrad głosowało – 13 – tu radnych. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad został przyjęty w następującym brzmieniu: 

 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  



3. Przyjęcie protokołu z XXXVI  Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 

28 września  2021 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Gminy 

Iłowo-Osada. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2021 rok. 

8. Informacja dotycząca stawek podatku rolnego, leśnego oraz opłaty od posiadania psa na 

terenie gminy Iłowo-Osada na rok 2022. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych 

10. Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo-Osada o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

12. Sprawy bieżące. 

13.  Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady przystąpiła do jego realizacji. 

 

Ad. pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia  

28 września 2021 r. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych  

w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 września 

2021 r. i poinformowała, że protokół został sporządzony przez pracownika obsługującego Radę 

Gminy i był do wglądu . Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z 

pytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 

września 2021r? ,,Za” przyjęciem  protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 

28 września 2021 r. głosowało – 13 – tu radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Gminy Iłowo-

Osada. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

 w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Gminy Iłowo-Osada i poprosiła 

o zabranie głosu Panią Sekretarz Gminy Mirosławę Tyszko. 

Pani Mirosława Tyszko przywitała zgromadzonych Radnych, a następnie wyjaśniła, że  Rada 

ma  swobodę ustalania  wysokości diet, jednak ta swoboda określona jest i ograniczona 

przepisami.  Regulowane jest to poprzez np.  ustawę budżetową ,która na 2021 rok  zakłada  

kwotę bazową dla osób zajmujących kierownicze stanowiska  i określona jest na poziomie  

1.789,42 złotych .  Od  kwoty bazowej   jesteśmy w stanie ustalać  wysokość diety.  W  ustawie 

o samorządzie  gminnym nadal według stanu prawnego pozostaje zapis, że nie może ta dieta  



przekraczać półtora krotności  kwoty bazowej czyli nie może być  wyższa jak 2.684,13 zł.  

Natomiast w przypadku gmin poniżej 15 tys.  mieszkańców świadczenie radnych nie może 

przekroczyć 50 proc. maksymalnej wysokości diety ( obecnie 1.342,07 zł).  Do chwili obecnej  

diety były poniżej  kwot  maksymalnych, w związku z tym zasadnym było przy  takim stanie 

kiedy wszędzie dookoła są podwyżki, wzrost najniższego wynagrodzenia itd.  żeby  diety 

podnieść do  wskaźnika obowiązującego w chwili obecnej. W projekcie ustawy założyliśmy 

podwyżkę  dla radnych w wysokości 200 złotych od przewodniczącego, 

wiceprzewodniczącego rady, przewodniczących  komisji, wiceprzewodniczący komisji i 

radnych, którzy nie pełnili żadnych funkcji.   

Głos zabrała Radna Pani Wanda Kremska wskazując na fakt, że od kwoty bazowej radny ma 

procentowo wypłacaną dietę. Pani Sekretarz jeszcze raz wyjaśniła, że diety radnych są 

zróżnicowane i uzależnione od pełnionej funkcji w Radzie Gminy : 

Dieta  Przewodniczącego Rady Gminy  wynosi – 1293 zł ; 

Wiceprzewodniczącego Rady  – 1021 zł; 

Przewodniczącego Komisji Rady Gminy – 956 zł; 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rady Gminy – 890 zł; 

Radnego, który nie pełni żadnej innej funkcji  – 825 zł 

   Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych, czy są 

pytania odnośnie w/w projektu uchwały? Pytań nie było, więc Przewodnicząca Rady Gminy 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 – tu radnych 

(obecnych było 13 radnych). Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XXXVII/258/21. Protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości i poinformowała zgromadzonych, że stawki podatku od 

nieruchomości były omawiane na Komisji Wspólnej Rady Gminy w dniu 28 października i 

zostały pozytywnie zaopiniowane. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do 

głosowania:  

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od gruntów związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w 

ewidencji gruntów i budynków w wysokości 0,93 zł od 1 m ² powierzchni?  

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od gruntów pod wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych  w wysokości 5,17 zł od 1 ha 

powierzchni? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od gruntów pozostałych, 

w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego w wysokości 0,36 zł od 1 m ² powierzchni? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od gruntów 

niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o których mowa w ustawie z dnia 

 9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. z 2020 r., poz. 802,  poz. 1086) i położonych na 

terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje 

przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę 

 o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia 

wejścia w  życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie 

nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego w wysokości 3,40 zł od 1 

m ² powierzchni? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budynków lub ich 

części mieszkalnych w wysokości - 0,78 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budynków lub ich 

części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w wysokości 22,58 zł od 

 1 m ² powierzchni użytkowej? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budynków lub ich 

części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym w wysokości – 12,04 od 1 m ² powierzchni użytkowej? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budynków lub ich 

części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów  

o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń w wysokości 

5,25 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej? 

,,Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budynków lub ich 

części pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego w wysokości 8,26 zł od 1 m ² powierzchni 

użytkowej, przy czym w tej kategorii garaży  w wysokości 8,00 zł od 1 m ² powierzchni 



użytkowej, - budynków lub ich części zajętych na pomieszczenia gospodarcze – w wysokości  

4,86 zł  od 1 m ² powierzchni użytkowej? 

Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- kto jest za przyjęciem stawki podatku od nieruchomości na 2022 rok od budowli w wysokości 

2%  ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy o podatkach 

 i opłatach lokalnych? 

Za” powyższą stawką głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała  projekt uchwały 

 w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i poddała  w/w projekt pod 

głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13– tu radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona  

Nr XXXVII/259/2. Protokół  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych i poinformowała zgromadzonych, że wysokości 

stawek  podatku od  środków transportowych  były omawiane na Komisji Wspólnej Rady 

Gminy w dniu 28 października i zostały pozytywnie zaopiniowane. Następnie Przewodnicząca 

Rady Gminy przystąpiła do głosowania: 

- Stawki podatku od środków transportowych wynoszą rocznie: 

1) od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 

12 ton: 

a) powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie – 515 zł; 

b) powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie – 663 zł; 

c) powyżej 9 ton a poniżej 12 ton - 747 zł 

 

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.. 

2) od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 
ton, w zależności od liczby osi, dopuszczalnej masy całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia: 

- mniej niż 12 ton do 13 ton ( dwie osie) -864 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.325zł 

- od 13 ton do 14 ton ( dwie osie) -865 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.326zł 

- od 14 ton do 15 ton ( dwie osie) -866 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.327zł 

-od 15 ( dwie osie) -867 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.328zł 



- od 12 ton do 17 ton ( trzy osie)-861 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 899 zł  

- od 17 ton do 19 ton ( trzy osie)-862 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 900 zł  

- od 19 ton do 21 ton ( trzy osie)-1.092 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.642 zł  

- od 21 ton do 23 ton ( trzy osie)-1.093 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.643 zł  

- od 23 ton do 25 ton ( trzy osie)-1.094 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.644 zł  

- od 25 ( trzy osie)-1.095 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.645 zł  

- od 12 ton do 25 ton ( cztery osie i więcej)-1.301zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 

1.718 zł  

- od 25 ton do 27 ton ( cztery osie i więcej)-1.302zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 

1.718 zł  

- od 27 ton do 29 ton ( cztery osie i więcej)-1.718zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 

1.720 zł  

- od 29 ton do 31 ton ( cztery osie i więcej)-1.719zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 

2.499 zł  

- od 31 ( cztery osie i więcej)-1.720 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 2.500 zł  

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.. 

3) od ciągnika siodłowego i balastowego przystosowanego do używania łącznie z naczepą lub 
przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów od 3,5 tony i poniżej 12 ton: 

a) od 3,5 tony do 5,5 tony włącznie - 520 zł; 

b) powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie – 676 zł;  

c) powyżej 9 ton a poniżej 12 ton - 907 zł 

 

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.. 

4) od ciągnika siodłowego i balastowego przystosowanego do używania łącznie z naczepą lub 
przyczepą  o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton, 
w zależności od liczby osi, dopuszczalnej masy całkowitej i rodzaju zawieszenia: 

- od 12 ton do 18 ton ( dwie osie) -1.253 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.316zł 

- od 18 ton do 25 ton ( dwie osie) -1.412 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.482zł 

- od 25 ton do 31 ton ( dwie osie) -1.413 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.483zł 

- od 31ton  ( dwie osie) -1.482 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.995 zł 

- od 12 ton do 40 ton ( trzy osie)-1.408 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.785 zł  

- od 40 tok ( trzy osie)-1.785 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 2.583 zł  

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



5) od przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 
całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą 
prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: 

    a) od 7 ton do 8 ton włącznie - 528 zł; 

    b) powyżej 8 ton do 10 ton włącznie - 529 zł; 

    c) powyżej 10 ton a poniżej 12 ton - 530 zł 

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

6) od przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę 
całkowitą równą lub wyższą 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą 
prowadzoną przez podatnika podatku rolnego w zależności od liczby osi, dopuszczalnej masy 
całkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia: 

- od 12 ton do 18 ton ( jedna oś) -372 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 499 zł 

- od 18 ton do 25 ton ( jedna oś) -413 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 649 zł 

- od 25ton ( jedna oś) -414 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych  650 zł 

- od 12 ton do 28 ton ( dwie osie) -842 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.224zł 

- od 28 ton do 33 ton ( dwie osie) -843 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.225zł 

- od 33 ton do 38 ton ( dwie osie) -1.109 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.466zł 

- od 38 ( dwie osie) -1.224 zł . Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.763zł 

- od 12 ton do 38 ton ( trzy osie i więcej)- 762 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.022 

zł  

- od 38 ton ( trzy osie i więcej)-1.408 zł. Inne systemy zawieszenia osi jezdnych 1.353 zł  

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

7) od autobusu, w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: 

a) mniejszej niż 22 miejsca - 600 zł; 

b) równej lub większej niż 22  miejsca – 1.100 zł 

Za” powyższymi stawkami głosowało – 13 - tu radnych. Stawka została przyjęta jednogłośnie. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

   

  Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych, czy są 

pytania odnośnie w/w projektu uchwały? Pytań nie było, więc Przewodnicząca Rady Gminy 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 – tu radnych 

(obecnych było 13 radnych). Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XXXVII/260/21. Protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 



Ad.pkt.7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

 w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2021 i poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na Komisji Wspólnej w dniu 28 października, który został zaopiniowany 

pozytywnie  

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada zwróciła się do radnych, czy są pytania 

odnośnie w/w projektu uchwały? Pytań nie było, więc Przewodnicząca Rady Gminy poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 – tu radnych 

(obecnych było 13 radnych). Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Uchwała została oznaczona Nr XXXVII/261/21. Protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.pkt.8 

 

Informacja dotycząca stawek podatku rolnego, leśnego oraz opłaty od posiadania psa na 

terenie gminy Iłowo-Osada na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Światkowska odczytała informacje dotycząca stawek 

podatku rolnego, leśnego oraz opłaty od posiadania psa na terenie gminy Iłowo-Osada na 2022 

rok. Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.9 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych 

 

   Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada pani Teresa Świątkowska poinformowała 

radnych, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Iłowo-Osada za rok 

szkolny 2020/2021 otrzymali w materiałach sesyjnych w dniu 21 października i mieli okazje 

się z nią zapoznać. Następnie pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych czy są pytania 

dotyczące w/w sprawozdania? Pytań nie było. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Iłowo-Osada za rok szkolny 2020/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.pkt.10 

 

Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada Pani Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie 

głosu Panią Mirosławę Tyszko – sekretarz Gminy, która odczytał informację z  realizacji 

uchwał w  okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad. pkt. 11 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo-Osada o działaniach podejmowanych 

 w okresie międzysesyjnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada Pani Teresa Świątkowska odczytała 

informację Przewodniczącego Rady Gminy Iłowo-Osada o działaniach podejmowanych 

 w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. pkt.12 

Sprawy bieżące. 

       Głos zabrał Pan Wójt Gminy Sebastian Cichocki informując, że w ostatnich dniach zostały 

oficjalnie ogłoszone wyniki naboru Polskiego Ładu. Gmina Iłowo-Osada  otrzymała kwotę 

prawie 7.600.000,00  złotych na rozbudowę i modernizację ulicy Staszica w Iłowie-Osada.  Jest 

to największa kwota spośród wszystkich gmin z powiatu działdowskiego, z wyjątkiem miasta 

Działdowo. Także jeśli chodzi o samorządy wiejskie otrzymaliśmy  największe wsparcie 

finansowe  i będziemy się starać by w przyszłym roku zrealizować tą inwestycje.  Mamy 

przygotowaną już dokumentację  projektową, za chwilę będziemy występowali o pozwolenie 

na budowę.  Staramy się zaplanować też prowizorium, które przygotowuje Pani  skarbnik. 

Myślę, że dla mieszkańców jest to ostatnia taka główna  droga strategiczna z punktu widzenia 

gospodarczego  ponieważ stanowi dojazd do  zakładów pracy zlokalizowanych właśnie w 

obszarze Staszica, a mieszkańcy od wielu  lat wskazywali na potrzebę i konieczność realizacji 

tej ważnej inwestycji drogowej. 

   Następnie głos zabrał Radny Pan Józef Małecki, który poinformował, iż na prośbę Pana Wójta 

w dniu 20 października odbyła się Komisja Spraw Obywatelskich, Praw Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, na którą został zaproszony Kierownik Posterunku 

Policji w Iłowie-Osadzie Pan Arkadiusz Masiak. Tematem przewodnim spotkania była 

informacja o bezpieczeństwie mieszkańców gminy Iłowo-Osady. Komisja wraz z 

przedstawicielem Policji wspólnie ustalili, że dzięki zakupieniu Fotopłapek i zamontowaniu ich 

w miejscach najczęściej występowania wandalizmu ( notoryczne niszczenie przystanków 

autobusowych) zwiększy bezpieczeństwo oraz ukróci bezkarność sprawców zdarzeń. Koszt 

jednej Fotopłapki mieści się w granicach 500 zł , co ważne wyposażona jest w baterię 

słoneczną. 

     Pan Wójt Sebastian Cichocki po wypowiedzi Pana Radnego dodał, że z żalem obserwuje 

akty wandalizmu, które mają miejsce na terenie naszej gminy. W ostatnim czasie zakupiliśmy 

nowe wiaty przystankowe, które są niestety niszczone. Pomysł Komisji jest ciekawy i warto go 

rozważyć zważywszy na to, że jesteśmy w trakcie przygotowywania budżetu na przyszły rok.   

 

Ad.pkt.21 

 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Teresa Świątkowska w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. /godz. 14:50/. 

 

                                                                                                 

Przewodnicząca Rady Gminy 

                                                                                          /-/   Teresa Świątkowska  

 

Protokołowała:  Magdalena Kostkowska 



 

 


